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Hallands Scoutdistrikt | Post: Mossvägen 2, 302 63 Halmstad| Orgnr 849200-7607 , BG 5702-1990 

Telefon ordförande: + 46 70 327 06 31 | ordforande@scoutihalland.se 
 

Distriktsstyrelseprotokoll 2021 nr 3 

Datum: Falkenberg 2021-04 22 

Löpnummer: 3 

Plats: Online via teams 

 

 

Deltagare 

NÄRVARANDE 

Ordförande Terese Pålsson 

Ledamöter Markus Svensson (t.o.m. p. 9), Christer Nilsson, Monica Nilsson, Mattias 
Nilsson, Julia Hemmendy, Tore Stengren, Johanna Hååg, 

ADJUNGERANDE 

  

FRÅNVARANDE 

Ledamot Cajsa Fransson, Lisa Nidsjö,  
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Dagordning 

 

1. MÖTET ÖPPNAS 

Terese Pålsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

2. VAL AV SEKRETERARE 

Till sekreterare för mötet valdes Monica Nilsson. 

3. VAL AV JUSTERARE 

Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Mattias Nilsson 

4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 

Föredragningslistan godkändes. 

5. INKOMMEN POST OCH E-POST 

• Mail från Hjörnered/Stat-kraft som vi svarat på 

• Information om Digi-yxan har kommit. Den är skickad vidare till kårerna. 

6. REGIONAL SAMVERKAN 

A. Nästa möte 5 maj. Vilka åker/är med på ev webmöte: Markus deltar ihop med Terese. 

B: Mötesdagar 2021: 

- 5 maj 19–21 

- 25 augusti 19–21  

- 24 november 19–21 

7. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 

A: Hemsidan 

Hemsidan uppdateras kontinuerligt av Monica om ni säger till vad ni vill ha in. Saknar några bilder på 

syrelsedeltagare fortfarande dock. 

B: Facebook 
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Facebook uppdateras kontinuerligt av flera – Mattias är också admin där nu. 

C: Utbildningar 

- Trygga möten fördjupning 20 april fick ställas in igen på grund av för få deltagare 

Mattias har skickat ut extra till alla ordföranden förutom att det legat ute på hemsidan och 

Facebook.  

Vi jobbar på att planera fler utbildningar till hösten och hoppas på bättre uppslutning då. 

8. EKONOMI: 

Har inget direkt att rapportera eftersom det inte händer så mycket. Har 446 000 kr på kontot just nu. 

Christer har letat efter ett mail om bidrag från Julia Hemmendy – Julia skickar det igen, ihop med de 

handlingar som behövs så löser det sig. 

9. HJÖRNERED 

Terese och Christer har varit och träffat Laholms kommun och Stat-kraft. Stat-kraft äger området 

men kommunen har mycket intresse i Hjörnered eftersom de har ungdomar där som arbetar. De vill 

inte bli av med kanotuthyrning och Härliga Hjörnered där. Vi sköter ju inget av driften där utan det 

gör Härliga Hjörnered, vilket är jättebra. Stat-kraft har flera områden som de hyr ut och håller på att 

göra en inventering över dessa. 

Stat-kraft är bland annat osäkra på hur det ser ut med strandskyddet men det vet inte vi heller. 

Markus och Terese har svarat på de frågor de fått så ärligt och rakt som möjligt och hoppas att de 

ska nöja sig med det. De har även påpekat att det saknas framdraget vatten och el för att kunna 

använda området fullt ut för större läger i dagsläget det kräver så mycket roddande runt om. 

10. KOMMANDE AKTIVITETER 

A. Digi-yxan – Det har gått ut info via nyhetsbrev, på hemsidan och Facebook 

B. Jamboree 2022 Christer rapporterar: Inte så många nyheter ännu. Det finns mycket lediga uppdrag 

om någon är intresserad – kolla gärna med era kårer om någon är intresserad. Finns på Aktuella 

uppdrag på Scouterna, länk här: http://www.scouterna.se/om-scouterna/jobba-med-oss/lediga-

ideella-uppdrag/ 

Christer kommer delta i nytt möte i Pingst digitalt för Jamboreegruppen. 

C. Krakowresa 2022 

Intresseanmälan har kommit ut på hemsidan. Terese har lagt ut den vidare i en del grupper. 

I skrivande stund har nio personer, från fem kårer, anmält intresse. 

D. Regionsläger 2024 

Inte mycket nytt att rapportera – ett möte som var planerat blev inte av. Det kommer nog mer info 

på nästa Västra Klumpen-möte som är den 5 maj. 
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11. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  

12. ÖVRIGA FRÅGOR 

• Vår styrelsemedlem Julia, som är talesperson för Scouterna, ska vara med som representant 

för Sverige i helgen. Det är ihop med Scouternas världsorganisationer (WAGGGS och 

WOSM) och fem andra olika ungdomsorganisationer.  

• Ledaryxan - Varbergs Scoutkår och Monica har använt sig av Hallandsyxans material som 

grund för en planerad ledardag efter sommaren. Grunden är att nya ledare känner sig lite 

osäkra på vad de ska fylla mötena med. Hallandyxan är ju byggd kring ren scoutkunskap 

vilket gör att det är ett bra material att använda även som utbildning i stationsform – inte 

som en tävling utan en möjlighet att via bemannade stationer få lära sig och få tips på vad 

man kan lära scouterna. Kompendiet läggs upp i styrelsens dokumentbank.  

• Styrelsehelg – Terese och Markus har mailat ut ett förslag om en styrelsehelg istället för 

dessa vanliga möten som ett sätt att utveckla oss. Fredag kväll till lördag eftermiddag 

föreslås. Läs materialet och skicka synpunkter till Terese. Terese gör upp ett förslag på 

datum så får vi rösta på när det blir bäst. 

13. KOMMANDE MÖTEN 

Nästa möte kl. 18:30 25 maj, 18 augusti, 8 september, 9 oktober (Distriktsstämma), 17 november 

 

JUSTERING 

Protokollet signeras digitalt 
___________________________________________________________________________ 

 

Vid protokollet  Mötesordförande 

 

________________________________ _______________________________________ 

Monica Nilsson  Terese Pålsson 

 

Justerare 

 

________________________________ 

Mattias Nilsson 
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Hallands Scoutdistrikt | Post: Mossvägen 2, 302 63 Halmstad| Orgnr 849200-7607 , BG 5702-1990 


Telefon ordförande: + 46 70 327 06 31 | ordforande@scoutihalland.se 
 


Distriktsstyrelseprotokoll 2021 nr 3 
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Löpnummer: 3 
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Ledamöter Markus Svensson (t.o.m. p. 9), Christer Nilsson, Monica Nilsson, Mattias 
Nilsson, Julia Hemmendy, Tore Stengren, Johanna Hååg, 
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Ledamot Cajsa Fransson, Lisa Nidsjö,  
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Dagordning 


 


1. MÖTET ÖPPNAS 


Terese Pålsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet 


2. VAL AV SEKRETERARE 


Till sekreterare för mötet valdes Monica Nilsson. 


3. VAL AV JUSTERARE 


Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Mattias Nilsson 


4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 


Föredragningslistan godkändes. 


5. INKOMMEN POST OCH E-POST 


• Mail från Hjörnered/Stat-kraft som vi svarat på 


• Information om Digi-yxan har kommit. Den är skickad vidare till kårerna. 


6. REGIONAL SAMVERKAN 


A. Nästa möte 5 maj. Vilka åker/är med på ev webmöte: Markus deltar ihop med Terese. 


B: Mötesdagar 2021: 


- 5 maj 19–21 


- 25 augusti 19–21  


- 24 november 19–21 


7. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 


A: Hemsidan 


Hemsidan uppdateras kontinuerligt av Monica om ni säger till vad ni vill ha in. Saknar några bilder på 


syrelsedeltagare fortfarande dock. 


B: Facebook 
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Facebook uppdateras kontinuerligt av flera – Mattias är också admin där nu. 


C: Utbildningar 


- Trygga möten fördjupning 20 april fick ställas in igen på grund av för få deltagare 


Mattias har skickat ut extra till alla ordföranden förutom att det legat ute på hemsidan och 


Facebook.  


Vi jobbar på att planera fler utbildningar till hösten och hoppas på bättre uppslutning då. 


8. EKONOMI: 


Har inget direkt att rapportera eftersom det inte händer så mycket. Har 446 000 kr på kontot just nu. 


Christer har letat efter ett mail om bidrag från Julia Hemmendy – Julia skickar det igen, ihop med de 


handlingar som behövs så löser det sig. 


9. HJÖRNERED 


Terese och Christer har varit och träffat Laholms kommun och Stat-kraft. Stat-kraft äger området 


men kommunen har mycket intresse i Hjörnered eftersom de har ungdomar där som arbetar. De vill 


inte bli av med kanotuthyrning och Härliga Hjörnered där. Vi sköter ju inget av driften där utan det 


gör Härliga Hjörnered, vilket är jättebra. Stat-kraft har flera områden som de hyr ut och håller på att 


göra en inventering över dessa. 


Stat-kraft är bland annat osäkra på hur det ser ut med strandskyddet men det vet inte vi heller. 


Markus och Terese har svarat på de frågor de fått så ärligt och rakt som möjligt och hoppas att de 


ska nöja sig med det. De har även påpekat att det saknas framdraget vatten och el för att kunna 


använda området fullt ut för större läger i dagsläget det kräver så mycket roddande runt om. 


10. KOMMANDE AKTIVITETER 


A. Digi-yxan – Det har gått ut info via nyhetsbrev, på hemsidan och Facebook 


B. Jamboree 2022 Christer rapporterar: Inte så många nyheter ännu. Det finns mycket lediga uppdrag 


om någon är intresserad – kolla gärna med era kårer om någon är intresserad. Finns på Aktuella 


uppdrag på Scouterna, länk här: http://www.scouterna.se/om-scouterna/jobba-med-oss/lediga-


ideella-uppdrag/ 


Christer kommer delta i nytt möte i Pingst digitalt för Jamboreegruppen. 


C. Krakowresa 2022 


Intresseanmälan har kommit ut på hemsidan. Terese har lagt ut den vidare i en del grupper. 


I skrivande stund har nio personer, från fem kårer, anmält intresse. 


D. Regionsläger 2024 


Inte mycket nytt att rapportera – ett möte som var planerat blev inte av. Det kommer nog mer info 


på nästa Västra Klumpen-möte som är den 5 maj. 



http://www.scouterna.se/om-scouterna/jobba-med-oss/lediga-ideella-uppdrag/

http://www.scouterna.se/om-scouterna/jobba-med-oss/lediga-ideella-uppdrag/
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11. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 


Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  


12. ÖVRIGA FRÅGOR 


• Vår styrelsemedlem Julia, som är talesperson för Scouterna, ska vara med som representant 


för Sverige i helgen. Det är ihop med Scouternas världsorganisationer (WAGGGS och 


WOSM) och fem andra olika ungdomsorganisationer.  


• Ledaryxan - Varbergs Scoutkår och Monica har använt sig av Hallandsyxans material som 


grund för en planerad ledardag efter sommaren. Grunden är att nya ledare känner sig lite 


osäkra på vad de ska fylla mötena med. Hallandyxan är ju byggd kring ren scoutkunskap 


vilket gör att det är ett bra material att använda även som utbildning i stationsform – inte 


som en tävling utan en möjlighet att via bemannade stationer få lära sig och få tips på vad 


man kan lära scouterna. Kompendiet läggs upp i styrelsens dokumentbank.  


• Styrelsehelg – Terese och Markus har mailat ut ett förslag om en styrelsehelg istället för 


dessa vanliga möten som ett sätt att utveckla oss. Fredag kväll till lördag eftermiddag 


föreslås. Läs materialet och skicka synpunkter till Terese. Terese gör upp ett förslag på 


datum så får vi rösta på när det blir bäst. 


13. KOMMANDE MÖTEN 


Nästa möte kl. 18:30 25 maj, 18 augusti, 8 september, 9 oktober (Distriktsstämma), 17 november 


 


JUSTERING 


Protokollet signeras digitalt 
___________________________________________________________________________ 


 


Vid protokollet  Mötesordförande 


 


________________________________ _______________________________________ 


Monica Nilsson  Terese Pålsson 


 


Justerare 


 


________________________________ 


Mattias Nilsson 
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